

Title (en)

Machine for automatic framing of photographic slides.

Title (de)

Rahmungsautomat zum automatischen Bestücken von Diarähmchen.

Title (fr)

Machine d'encadrement pour garnir automatiquement des cadres de diapositives.

Publication

EP 0569665 A1 19931118 (DE)

Application

EP 93102228 A 19930212

Priority

DE 9206353 U 19920512

Abstract (en)

The invention relates to an automatic mounting machine in which the film strips (2) and the separated slide (transparency) (5) including the frame (mount) (6) are located in a plane. After the separation of the slide (5), the further transport is undertaken by a further feed device which firstly cooperates with the actual feed device. The final insertion is then performed by a slide (14). Fault-free, quick operation is thereby possible in conjunction with a simple design. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf einen Rahmungsautomaten, bei dem die Filmstreifen (2) und das abgetrennte Diapositiv (5) einschließlich des Rähmchens (6) sich in einer Ebene befinden. Nach dem Abtrennen des Diapositivs (5) nimmt den Weitertransport eine weitere Vorschubvorrichtung vor, die zunächst mit der eigentlichen Vorschubvorrichtung zusammen wirkt. Das endgültige Einschieben besorgt dann ein Schieber (14). Dadurch ist ein einwandfreier schneller Betrieb mit einfacher Konstruktion möglich. <IMAGE>

IPC 1-7

G03D 15/10

IPC 8 full level

G03D 15/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

G03D 15/10 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 3788031 A 19740129 - FLORJANCIC P
- [YD] FR 2666910 A1 19920320 - LN PLAST KUNSTSTOFFVERARBEITUNG [DE]
- [A] GB 2150708 A 19850703 - GREGORIS PHOTO EQUIP
- [XP] DE 9206353 U1 19920709

Cited by

EP0724196A1; US5660028A

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

DE 9206353 U1 19920709; EP 0569665 A1 19931118

DOCDB simple family (application)

DE 9206353 U 19920512; EP 93102228 A 19930212